

办公自动化

Office Informatization



综合 1009

邮发代号 82-382

办公自动化学会 会刊

刊社网址 www.ois.cn

中文域名 办公自动化杂志.cn

办公自动化杂志.中国

银行帐户 北京办公自动化杂志社

开户银行 北京银行金台路支行

银行帐号 010903087001201056112-05

现代 OA 是低碳办公、智能办公,是在宽带网络的基础上,为实现战略性新兴产业:物联网、医疗信息化、教育信息化、智能家居、智能电网、智能交通、智能物流等发挥重要作用的办公自动化,实现物联网时代 OA 创新应用与低碳发展。

目录 Contents

论坛 · 专论

Forum · Monograph

- | | |
|---------------------|------------|
| 4 协同办公系统 | 国网信息通信有限公司 |
| 8 办公室现代化管理刍议 | 刘凤鸣 |
| 9 从美国速记员资格认证看速记的重要性 | 张纪州 |
| 11 光传送网技术发展趋势的研究 | 栾世东 |
| 14 大学生就业经验谈 | 满学璐 |

政务办公 · 商务办公

e-G · e-B

- | | |
|-----------------------------|-----|
| 15 以绩效评估促区(县)政府网站纵深发展 | 佟岩 |
| 17 电子公文制发中的工作流与数据挖掘技术的普及应用 | 王楠等 |
| 21 IT 服务管理(ITSM)在石油行业中的应用前景 | 周霞 |
| 23 略论电力科技档案管理经济效益 | 王巍 |
| 26 供电营销系统中的电费发票出错的解析与对策 | 周晴 |

技术 · 词汇

Tech · Vocabulary

- | | |
|--------------------------------------|------|
| 28 Multisizer 3 库尔特计数仪在墨粉检测过程中重复性的试验 | 毕明珠等 |
| 30 二重极限求解方法探析 | 齐春泽 |
| 32 应用 VI 设计 提升高校形象 | 周源 |

中国科技期刊网上网期刊

中国核心期刊遴选数据库

万方数据资源系统数字化期刊群上网期刊

CNKI 中国期刊全文数据库全文收录

办公自动化

2010年09月15日 总第189期

网络·安全

Networks · Security

- | | |
|----------------------------|------|
| 34 浅谈高校校园网络安全防范策略 | 饶 琰 |
| 36 基于 VLAN 技术的爱因森校园网安全设计方案 | 邓 平等 |
| 38 VLAN 技术在企业计算机网络安全中的应用 | 申加华 |
| 39 一种简单实用的中学校园网的设计方案 | 朱 伟 |
| 41 论校园网络系统的安全与防范 | 孙仕云等 |

主管 中国科学技术协会
主办 中国仪器仪表学会
编委会主任 吴克忠
社长 马慕周
副社长 龙瑛如
总编辑 姚 云
主编 赵金安
副主编 刘彦凯
执行副主编 殷学澜
编辑 和 风 金 阳
外事部部长 李小敏
市场部专员 江 敏
发行部主任 张明逊

移动办公·居家办公

MO · HO

- | | |
|------------------------------|------|
| 44 青海湖区重要野生鸟类监测与空间分布格局研究示范应用 | 罗 泽等 |
| 49 智能路灯控制设计 | 温锦辉等 |

社址 北京市朝阳区呼家楼西里21-4号
(100026)
北京市昌平天通西苑三区22-12-101
(102218)
编辑部电话 010-65956365 65947653
传 真 010-65019688
投稿信箱 mamuzh@126.com
刊社网址 www.ois.cn
编辑出版 北京办公自动化杂志社
发行 北京市报刊发行局
订阅 全国各地邮局
邮发代号 82-382
定 价 每期12元,全年144元(含邮费)
印刷 中国纺织出版社印刷厂

应用·经验

Application · Experiences

- | | |
|------------------------|------|
| 51 电子公文监控在黄委电子政务中的应用 | 范 柯等 |
| 53 激光打印机的故障表现及维修技巧 | 吴 敏 |
| 55 “项目驱动”教学法在C语言教学中的应用 | 李爱军 |
| 58 电脑办公文档实用技巧 | 王水成等 |

国内统一刊号 CN11-3749/TP
国际标准刊号 ISSN1007-001x
广告许可证 京朝工商广字第0199号
广告总代理 北京东珠传媒广告中心
银行帐户 北京东珠传媒广告中心
开户银行 北京银行东长安街支行
银行帐号 01090304500120102072152
广告信箱 dayinhaocai@263.net
office 8866@263.net

教育·科普

Education · Popularizer

- | | |
|---------------------------|------|
| 60 加快办公自动化建设 提高高校办公效率 | 王 瑞 |
| 62 高校电子校务建设的保障制度研究 | 卢 洋 |
| 64 信息化学习环境下的《非线性编辑》课程改革初探 | 石秋香等 |

本刊文、图版权所有,未经许可不得转载、复制。本刊文、图不代表本刊观点,作者文责自负,对于侵犯他人版权或其它权利等,本刊不承担任何连带责任。为维护读者权益,凡有印、装缺陷者,本刊负责调换。

《Office Informatization》(Synthetic Edition)

Monthly

Contents

September 2010

Forum · Monograph

- 4 Coordinate Office System State Grid Information & Telecommunication Co.,Ltd.
8 Discussion of Office Modern Management Liu Fengming
9 Getting Ideas from the Examination for Shorthand Reporters in U.S Zhang Jizhou
11 Research on Trend for Development of Optical Transport Network Technology Luan Shidong
14 A Discussion on College Students' Employment Man Xuelu

e-G · e-B

- 15 The Performance Appraisal Promote Further Development of the Government Website Tong Yan
17 Electronic Document Issued the Workflow and the Popularization and Application of the Data Mining Technology Wang Nan etc.
21 Prospect of IT Service Management in Oil Industry Zhou Xia
23 Discussion on Economic Benefit of Electric Power Scientific and Technical Archives Management Wang Wei
26 The Analyst and Countermeasure in the Error Invoice of the Electric Power Marketing System Zhou Qing

Tech · Vocabulary

- 28 Discussion on the Methods of Particle Size Measurement and Their Applications in Toner Test Bi Mingzhu etc.
30 Analysis on the Seeking of the Double Limit Qi Chunze
32 Applying the VI Design to Enhance the Image of University Zhou Yuan

Networks · Security

- 34 Discussion of University Campus Network Security Strategy Rao Yan
36 Einsun's Campus Network Security Program College based on VLAN Deng Ping etc.
38 The VLAN Technology Application in the Business Computer Network Security Shen Jiahua
39 A Simple and Practical Design Method of the Middle School Campus Network Zhu Wei
41 Discussion in Security and Prevent of the Campus Network Sun Shiyun etc.

MOHO

- 44 e-Science Application on Surveillance and Space Distribution Patterns Research of Important Wild Birds in Qinghai Lake Region Luo Ze etc.
49 The Control Design of Intelligent Lighting Wen Jinhui etc.

Application · Experiences

- 51 Application of the Electronic Document Control of Electronic Government Affairs System in YRCC Fan Ke etc.
53 The Fault Phenomena & Maintenance Skill of Laser Printers Wu Min
55 Application of Project Driving Teaching in C Programming Li Aijun
58 The Practical Skills of Computer Manufacturing Document Wang Shuicheng etc.

Education · Popularizer

- 60 Accelerating Construction of OA and Improve Office Efficiency of Universities Wang Rui
62 The Research of the Safeguard-system in the Construction of College Electronic-school System Lu Yang
64 Reforming the Curriculum of Non-linear Editing in Information Learning Environment Shi Qiuxiang etc.